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ČESKO: Začínáme li článek slovy – vláda Petra Fialy, nevěští to nic pozitivního. Premiér
začal kampaň na komunální volby a oznámil, že do nich jde opět dohromady koalice Spolu.
Samozřejmě se očekává největší boj o Prahu, kde půjdou proti Pirátům, Praha sobě a dost
možná se k nim přidá další partička škodičů, tedy Zelení. ANO se zatím nijak nevyjádřilo. V
dobách relativně nedávných by ODS sama o sobě byla možná řešením, protože i přes
mohutné rozkrádání její primátoři pro Pražany aspoň něco udělat zkoušeli. Top09 je za
trest všude, kde se ukáže, lidovci patří především na Moravu, tam ať si řeší své problémy. U
ANO už k tomu vedly jisté pochybnosti a Krnáčové leckdo nemohl přijít na jméno, ovšem
mládežnická sebranka s Hřibem v čele se stala vyloženě odstrašujícím případem. STAN je
obrovské zklamání a je s podivem, že to byli oni, kdo udržel Piráty ve hře o vládní posty. A
dost jim to veřejnost vyčítá. Přeci jenom Piráti patří do ilegality.

 

  Komunální volby jsou až na podzim a doufáme, že si občané uvědomují, jak moc svou
nezodpovědností škodí této zemi. Prapodivné vítězství Pětikoalice v parlamentních volbách uvrhlo
zemi do obrovského marastu. Ten zatím plíživě obkličuje naše soukromé hospodaření, ale i to státní.
O plynu se napsalo už hodně, přesto je třeba se ptát, jaká je státní koncepce pro další období. Nelze
se totiž zaměřit pouze na přežití nastávající zimy. Je třeba mít střednědobý a dlouhodobý plán. Zatím
jen slyšíme, že nebudeme podporovat Putina nákupem plynu a už vůbec ne v rublech. Pokud má toto
být vládní koncepce, pak je zjevné, že se nám zásadovost Petra Fialy značně prodraží. Ostatně
některá štvavá média, například Seznam, už nyní předpovídají měsíční zálohy na plyn v hodnotě přes
15000,- Kč měsíčně. A to zatím nakupujeme na burze, o které však samotní Němci tvrdí, že ji
vyčerpají sami pro své potřeby. Ve chvíli, kdy si v Německu nebudeme moci pořídit nic, zůstaneme
úplně na suchu. Nejenom domácnosti, ale i průmysl, který spotřebovává 75% ročního nákupu. Takže
pro zjednodušení. Doma zima, v práci taktéž, tedy mimo velkou část našeho průmyslu, který bude
stát úplně. Je li koncepcí Fialy nenakupovat plyn, což je realita, znamená to návrat o 150 let zpět.

 

 

  Aby toho nebylo dost, o moc lepší situace není ani v situaci kolem elektřiny. Jak už jsme

https://cz24.news/jindrich-kulhavy-a-koncepci-mate-fiala-spol-doslova-blafuji-a-nechavaji-nas-padat-do-hlubokeho-bezedneho-bahna/
https://cz24.news/jindrich-kulhavy-a-koncepci-mate-fiala-spol-doslova-blafuji-a-nechavaji-nas-padat-do-hlubokeho-bezedneho-bahna/
https://cz24.news/jindrich-kulhavy-a-koncepci-mate-fiala-spol-doslova-blafuji-a-nechavaji-nas-padat-do-hlubokeho-bezedneho-bahna/
https://cz24.news/donate/


uvedli, Česká republika sice vyrábí dostatečné množství (zatím to stačí, až budeme bez
plynu, už tomu tak být nemusí), ale prodáváme ji do zahraničí přes německou burzu a zpět
kupujeme podstatně dráž. Jde o mnohonásobek výrobní ceny. I proto máme nejdražší
energie v Evropě. I toto patří do koncepce Petra Fialy? Pokud ano, pak lze konstatovat, že jsou
čeští občané skutečně za kafky, které stát okrádá, nikoliv že by pro ně cokoliv dělal. Jak je možné, že
se špičkoví manažeři naší energetiky nebouří? Taková Drábová se pomátla úplně a radost
z nepodpory Putina u ní převažuje nad selským rozumem. Jsou snad placeni ze zisku společností,
aniž by někoho zajímalo, že plyne z chudoby, do které jsou Češi a Moravané uvrhováni? Jakým
způsobem bude nadále fungovat průmysl i soukromý sektor, když vláda kvůli ideologickému
pomatení není schopna zajistit základní potřeby státu? Nejde jen o energie, na řadě jsou potraviny.
Začíná být nedostatek všeho. Producenti palmového oleje (jak často jsme ho proklínali) ukončují jeho
vývoz, chybět bude plno dalších komodit včetně obilí, masa, vajec. Bez plynu a elektřiny budou
snižovány stavy chovů čehokoliv, klesnou výnosy polních plodin (hnojiva se bez zemního plynu
nevyrobí). Chybí stavební ocel, kamenivo, čipy, léky, postupně se každý den dozvídáme nové
produkty, kterých je najednou a snad i řízeně méně a méně. Nebo jejich ceny letí raketově nahoru.

Státnímu plánování na pětiletky jsme se kdysi smáli. Co bychom nyní dali za to, aby se vrátilo a bylo
dopředu dáno, kterým směrem se budeme ubírat. Momentálně mimo výše vyjmenovaného pokulhává
školství, o machinacích kolem přijímání dětí do škol ani psát nechceme, jisté je, že velká část místně
příslušných dětí nebyla umístěna a hledají si první třídu všude možně. Přesto ministr školství Gazdík
prohlásil, že naše školy pojmou i 127000 ukrajinských dětí. Opět jde o ukázku nekoncepčního
jednání, navíc byly přerušeny stavby již rozestavěných škol na krajích Prahy. Důvodem je špatná
ekonomická situace. V pondělí začaly zápisy do školek, u těch je tragická situace už více let. Abyste
to lépe pochopili, desítky miliard na Ukrajince k dispozici jsou a budou, ale na vlastní
mládež peníze došly. A to nemluvíme o nájezdech ukrajinských cikánů, kterých je u nás stále více,
zatímco Německo nikoho takového nepřijme. Podobná těžko udržitelná situace začíná být ve
zdravotnictví, kde se zvyšují nároky na údržbu zdraví přistěhovalců a časem dojde ke kolapsu.
Nebude to dlouho trvat, režie nemocnic je obrovská a drahé energie je poškodí stejně, jako všechny
ostatní. Mohli bychom pokračovat dále, křivka ekonomické výkonnosti prudce klesá, a to je teprve
začátek. Za chvíli začnou problémy úplně všude.

Nikde neslyšíme, co s tím bude vláda dělat, jen posloucháme, že vše dělají dobře. Babiš lhal, o tom
žádná, ale Fiala & spol. doslova blafují a nechávají nás padat do hlubokého, až bezedného, bahna.
Kolik toho Češi vydrží, o tom se lze pouze domnívat. Ale když vidíme množství ukrajinských vlaječek,
naprostou nesoudnost velké části veřejnosti a její nulovou snahu zabývat se blízkou i vzdálenou
budoucností, lze se domnívat, že tu Pětikoalice bude ještě nějakou dobu řádit. Každý den, který to
bude navíc, nás bude stát nejen iluze, ale hrozně moc peněz. Vládnou nám zločinci, proti kterým je
Babiš kapesním zlodějem. Jen tupci to nevidí. A že jich je. Putin za naši situaci nemůže, viníkem jsou
Spojené státy a Evropská unie. Hamižnost USA a sebedestrukce liberální EU a jejich představitelů je
případem pro psychology.

Nastává čas pro ty s rozumem, měli by rychle převzít iniciativu. Univerzální plán neexistuje
a dokud se nesemkneme, moc šancí nemáme.
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